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Jerslev Husflid  

 

 

 
Referat til generalforsamling i Jerslev Husflid 

Onsdag den 2. juni 2021 kl. 19.00 
i fælleslokalet, Borgergade 30-1, 9740 Jerslev   

 
04-06-2021 

 
  

1. Valg af dirigent  
2. Valg af referent  
3. Valg af stemmetællere  
4. Aflæggelse og godkendelse af bestyrelsens årsberetning  
5. Aflæggelse og godkendelse af årsregnskab  
6. Drøftelse af program for medlemsaktiviteter  
7. Fastsættelse af kontingent  
8. Indkomne forslag 
9. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter   
 
Bestyrelse – på valg er:  
Mona Thomsen 
Britta Nielsen 
 
Suppleanter - på valg er:   
Inge-Lise Nielsen 
Inga Larsen 
 
10. Valg af revisor og suppleant.    
 
På valg er:   
Connie Krogh  
Else Slothsdal 
 
11. Eventuelt. 
 
REFERAT. 
 
Ad 1 
Valgt blev Connie Krogh, som konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet 
 
Ad 2 
Valgt blev Ulla Dahl 
  
Ad 3 
Valgt blev Inga Larsen og Else Slotsdal 
  
Ad 4 
Formand Ingrid Pedersen fremlagde bestyrelsens beretning. Pr. 31/12-20 var der 130 medlemmer i 
foreningen, hvoraf mange er aktive i foreningen. Der er afholdt 2 bestyrelsesmøder, 1 bladmøde, 1 
medlemsmøde.  
Tak til bestyrelsen for godt samarbejde.  
Beretningen blev godkendt 
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Ad 5 
Kasserer Mona Thomsen gennemgik årets regnskab. Regnskabet gav et overskud på ca. 8000 kr. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad 6 
Følgende aktiviteter blev foreslået:  
Håndværkernes hus i Hjørring 
Strikkefeen 
Mygdalhus, ravhus 
Strikkedag  
 
Ad 7  
Kontingent blev fastsat til 150 kr. årligt pr. medlem. 
 
Ad 8 
Der var ingen forslag indkommet. 
  
Ad 9 
Britta Nielsen og Mona Thomsen blev begge genvalgt. Ingen andre ønskede at stille op til 
posterne. 
  
Inge-Lise Nielsen og Inga Larsen blev begge genvalgt. Ingen andre ønskede at stille op til 
posterne. 
  
Ad 10 
Connie Krogh blev genvalgt. Ingen andre ønskede at stille op til posten. 
Else Slotsdal blev genvalgt. Ingen andre ønskede at stille op til posten. 
  
Ad 11 
Der indkøbes ny laserjet printer til foreningen. Mona søger SparV fonden om tilskud.  
 
I alt 14 fremmødte. 
 
Ref. Ulla Dahl 

 


